
 
 

L´hombre – årsberetning 

Året 2023 bød på nogle ændringer. Vi gik ned i medlemsantal, fra 21 til 18. Men stadig et pænt 
antal, omend vi sagtens kunne være en hel del flere. Jeg hører af og til, at der er nogle som 
måske er interesseret i at spille l´hombre. Men det bliver som regel ved snakken. Jeg ser ingen 
nye medlemmer. Men de kommer nok en dag. 

En anden ændring er at vi ikke mere afholder det årlige stævne for andre klubber og os selv. 
Sidste gang var vi 18 deltagere. Og det er for lidt. Det er et stort arbejde at arrangere, så jeg 
valgte at stoppe. 

Birkerød havde i første omgang også meldt ud, at de stoppede med deres årlige stævne, med 
samme begrundelse, men har dog senere meldt ud at de alligevel afholder et stævne i 2024. 
Heldigvis. Men nu har både vi i Kalundborg og tidligere Helsingør stoppet med afholdelse af 
stævne. Det er nok tidens tand der værker. Bogstaveligt talt. 

I ugeavisen for Kalundborg er der næsten hver gang et indlæg om resultater vedrørende 
Bridge. 

Det vil jeg også prøve i det nye år. Ikke resultatet for hver gang vi spiller, men bare 2 gange om 
året i forbindelse med vores afslutning på turneringerne. De kører jo i 3 måneder ad gangen. 
Det kunne jo vække interesse for nogle, der kunne tænke sig at spille l´hombre. 

Så har jeg lagt mærke til at der bliver stadig lavet flere point, både vedrørende vundne spil 
men også vedrørende spil der er væltet. 

Det glæder mig rigtig meget, da det for mig er udtryk for at spillerne er blevet mere dristige til 
at melde, men derfor vil der også være flere der bliver væltet. Men så længe nettoresultatet er 
positivt, er det jo fint. 

Men vi spiller naturligvis stadig ihukommende vores motto: L´hombre, motion for hjerne og 
smilebånd. 

Bjarne Elmue 

Udvalgsformand 

 

 

 


